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Gørild Rydheim (U):  

1) I sak PS 75/19 i kommunestyremøtet 12.12.20 ble det vedtatt at administrasjonen skal finne 
en digital løsning på betaling for gjesteplasser ved de kommunale flytebryggene. Finnes det i 
dag en digital løsning for betaling? 

I samme sak ble det vedtatt at de med speilbåter i fast plass, som ikke bruker strøm, skal betale 
100 kr. mindre i måneden enn de som bruker strøm. Er dette innført? 

2) Hvordan ligger kommunen an i arbeidet med mudring av havner i Loppa? Mener det står på 
planen at Sandland og Bergsfjord skal mudres innen 2021. Hvorfor ikke på budsjettet. Så grunt 
at de største båtene ikke kommer seg til kai ved fjæresjø. Veldig viktig for fiskerinæringa. 

3) Småbåthavner AS sier elementet med alt tilleggsutstyr koster noe over 300 000 kr. Hvor mye 
står igjen på budsjettet til ferdigstillelse av flytekaia nå? 

4) Hvilke firmaer har kommunen vært i kontakt med, og hvilke pristilbud er innhentet for å 
ferdigstille flytekaia i Bergsfjord? Vi har vært i kontakt med Holmtun AQS. De kunne gi et 
uformelt røfflig prisoverslag på å flytte bølgedemper, splitte elementene i småbåtkaia og sette 
elementet på plass: ca. 150.000 kr. (Ca. 2 dager arbeid). De kunne starte arbeidet i starten av 
desember. 

5) Hvor mye får kommunen inn på kaiavgifter? Står prisøkningen i småbåthavnene i samsvar 
med selvkost eller er prisen satt høyere enn selvkost? 

6) Kan det være mer hensiktsmessig å ha leiesatser i forhold til bredde og ikke lengde på båt? 

7) Hvordan går det i saken Nuvsvåg flytebrygge? I følge teknisk sjef har firmaet som skal 
ordne flytebrygga i Nuvsvåg to oppdrag. Hva er det andre oppdraget? 

 
 
Administrasjonssjefen: Spørsmålene vil bli besvart skriftlig av administrasjonen. 
 
Cato Kristiansen (SV): Ber om vedlikeholds rapport av kaiene i Øksfjord. 
 



 

 
 
 
PS 1/20 Havneregulativ Loppa havnedistrikt 2021 

Vedtak i Loppa Havneutvalg - 19.11.2020     
 
Vedlagt forslag til havneregulativ for Loppa havnedistrikt 2021 vedtas. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
PS 2/20 Orientering/Eventuelt 
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